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What is myref? 

myref - is a library of PHP-classes used to make life easier for PHP-programmers who face the challenge of putting a large number of lists such as select, checkbox or radio on pages.

Myref-library is usually used by:
· PHP-programmers who use lists in their web-pages.

· Content-managers who input new lists in the system and update existing ones.


The main objective achieved by a programmer with the help of myref is:

· Obtaining the lists from data bases and putting them on HTML-pages.

The main task objective achieved by Content Managers with the help of myref is:

· Managing lists: their adding, removing and updating.
myref for programmers 

The main task of a programmer is to get lists from databases and display them on web-page.

It can be done by:
· Regular method of usage. 

· Method of language indication. 

Regular method of lists use
Common order of actions for library myref use is:
· To connect the library.

· To input attributes of connection with database. 

· To get the content of lists. 

Connect the library

Connect the library inputting in the script the following command

require_once 'myref/myref_Container.php';

In order to launch this command it is necessary to provide it’s visibility for PHP. See installation manual in order to find out how to provide visibility.

Indicate attributes of connection with database

$name = 'PEAR_MDB2';
$conf = array (
    'prefix' => '',
    'user' => 'yourusername',
    'password' => 'yourpassword',
    'host' => 'yourhost',
    'database' => 'yourdatabase'
);

The whole list of attributes available in the variable $conf can be found on page: http://pear.php.net/manual/en/package.database.mdb2.intro-connect.php

"PEAR_MDB2" is the name of container which provides work with database. Container PEAR_MDB2 uses MDB2-library that provides unified access to the great number of databases. It means that right now you can keep your dictionaries not only in MySQL-database but also in any other SQL-capable databases.

Total information about MDB2-module you can always get on page http://pear.php.net/package/MDB2 .
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Что такое myref? 

myref - это библиотека PHP-классов, призванная облегчить жизнь PHP-программистам, сталкивающихся с необходимостью вывода на страницах большого количества списков типа select, checkbox или radio.

Обычно библиотекой myref пользуются

· PHP-программисты, которые используют словари на страницах своих сайтов.

· Контент-менеджеры, которые занимаются вводом новых словарей в систему и корректировкой существующих.

· 
Главная задача, которую Программист решает с помощью myref это:

· Получение словарей из базы данных и их вывод на HTML-страницы. 


Главная задача, которую решает Контент-менеджер это:

· Ведение словарей: их добавление, удаление и изменение. 

myref для программиста 

Задача Программиста - получить словари из базы данных и вывести их на странице.

Это можно сделать

· Обычным способ использования. 

· Использованием с указанием языка. 

Использование словарей обычным способом

Общая последовательность действий для использования библиотеки myref такова:

· Подключить библиотеку 

· Указать параметры соединения с базой данных. 

· Получить содержимое словарей 


Подключите библиотеку

Подключите библиотеку написав в скрипте команду

require_once 'myref/myref_Container.php';

Для того, чтобы эта команда сработала, необходимо обеспечить ее видимость для PHP. См. Инструкцию по установке , чтобы узнать как обеспечить видимость.

Укажите параметры соединения с базой данных

$name = 'PEAR_MDB2';
$conf = array (
    'prefix' => '',
    'user' => 'yourusername',
    'password' => 'yourpassword',
    'host' => 'yourhost',
    'database' => 'yourdatabase'
);

Полный список параметров, доступных в переменной $conf можно получить по адресу: http://pear.php.net/manual/en/package.database.mdb2.intro-connect.php

"PEAR_MDB2" - название контейнера, обеспечивающего работу с базой данных. Контейнер PEAR_MDB2 использует библиотеку MDB2, обеспечивающую единый доступ к множеству баз данных. Это обозначает, что Вы прямо сейчас можете хранить свои словари не только в БД MySQL, но и в любой другой SQL-совместимой СУБД.

Полную информацию по модулю MDB2 всегда можно получить по адресу http://pear.php.net/package/MDB2 .
